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Høringssvar – NNDs konsesjonssøknad om atomanlegget i Halden 
 
Vi ønsker ikke å gå inn i detaljer i søknaden. 
 
Som medlem av sivilsamfunnsgruppa i NND, har vi fulgt NNDs arbeid relativt tett. Og sett 
det store arbeidet de har lagt ned i søknaden. 
 
Vi vet ting tar tid, men vi ber DSA fortsatt bruke nok ressurser til at det ikke skal gå 
unødvendig tid i den videre behandlingen. At dialogmøter for nødvendige oppdateringer 
fortløpende skjer.  
Vi ser dette som uhyre viktig for å beholde og overføre fagkompetansen som i dag finnes ved 
anlegget i Halden.  
 
Med hilsen 
For IKFF 
 

 
Åse Juveli Berg     Eva Fidjestøl 
 
Medlemmer av NNDs sivilsamfunnsgruppe 


